
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

zo dňa 29.02.2024 

 
 

 
 

Termín konania: 29.02.2024 o 16:30 hod. 
 

Miesto konania: trieda 9.A  ZŠ 
 

Účasť: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok školského roka    
    2023/2024 
4. Informácie o prebiehajúcich aktivitách školy ZŠ a MŠ, spolupráca ZŠ s MŠ 

5. Aktuálne problémy ZŠ a MŠ 

6. Návrhy, pripomienky, diskusia 
7. Záver 
 

Zápis k bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril predseda RŠ Adam Leitman, privítal členov RŠ, hostí RŠ pani riaditeľku ZŠ 

Ing. Khűebachovú a za MŠ pani Štorcelovú. 
 
 

Zápis k bodu 2: Určenie overovateľov zápisnice 
Členovia RŠ si schválili overovateľov zápisnice p. Píšovú D. a p. Pálešovú B. 
 
 

Zápis k bodu 3: Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok školského 

roka 2023/2024 
Za ZŠ pani riaditeľka Ing. Khűebachová oboznámila prítomných členov RŠ s vyhodnotením 

výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok školského roka 2023/2024: 
-   s aktuálnym počtom detí, ktoré sú zapísané v ZŠ, 

- klasifikačná porada sa uskutočnila 25.01.2024, testovanie žiakov sa uskutočnilo 09.11.2023 

formou plateného testovania firmy Examtesting - Komparo pre 20 žiakov deviateho ročníka. 

Do testovania sa zapojilo 16 469 žiakov z 580 škôl SR. Priemerný percentil všetkých 

testovaných žiakov triedy SJL 21,7% a MAT 37,9%. Dňa 07.11.2023 sa uskutočnilo bezplatné 

on-line testovanie z anglického jazyka žiakov 8.A. triedy v rámci projektu školy "Zvyšovanie 

kvality vzdelávania na základných a stredných školách s využitím elektronického testovania". 

Celkovo sa ho zúčastnilo 10 987 žiakov z 282 škôl. Žiaci dosiahli priemerný percentil školy 

91%. Testovanie žiakov 9. ročníka TESTOVANIE 9 sa v zmysle pokynov MŠVVaŠ sa 

testovanie zo SJL a MAT uskutoční 20.03.2024,  
- súčasťou výchovno-vzdelávacieho procesu boli v 1. polroku školského roka aktivity, ktoré sa 

priebežne zverejňujú na webovej stránke školy. 
Ďalej p. riaditeľka ZŠ oznámila predpokladaný dátum zápisu do 1. ročníka t.j. dňa 02.04.2024 

o 8:00 hod. do 16:00 hod. a v priebehu celého týždňa od 11.03.2024 do 15.03.2024 bude týždeň 



otvorených dverí pre všetky triedy základnej školy od 7:45 hod. do 13:10 hod. Informácia bude 

zverejnená na webovej stránke školy a bude taktiež odoslaná na ZŠ susedných obcí. V letných 

mesiacoch bude opäť fungovať "letná družina" v čase od 7:30 hod do 15:00 hod. Pani riaditeľka 

ZŠ poďakovala za spoluprácu s obecným úradom a obecným zastupiteľstvom. 
Za MŠ p. Štorcelová oboznámila prítomných členov RŠ s vyhodnotením výchovno-

vzdelávacích výsledkov za 1. polrok školského roka 2023/2024:- s aktuálnym počtom detí, 

ktoré sú zapísané v MŠ, 
- k 31.11.2023 bol ukončený pracovný pomer s pedagogickou pracovníčkou, na jej miesto 

nastúpila na zastupovanie nová pedagogická pracovníčka, 
- v 1. polroku 2023 sa deti vzdelávali prostredníctvom Školského vzdelávacieho programu 

Včielka, z ktorého prostredníctvom určených osnov - obsahových celkov - týždenných tém, sa 

pre deti pripravovali výchovno-vzdelávacie aktivity, ktoré sa v danej téme plnili každý týždeň 

v priebehu celého dňa, 

- súčasťou výchovno-vzdelávacieho procesu boli v 1. polroku školského roka aktivity, ktoré sú 

priebežne zverejňované na webovej stránke MŠ. 

Počet detí v predškolskom veku je 13 z toho 6 detí z Koša a 7 detí z okolia. 
 
     
 

Zápis k bodu 4: Informácie o prebiehajúcich aktivitách školy ZŠ a MŠ, spolupráca ZŠ s 

MŠ 
Riaditeľka ZŠ Ing. Khűebachová oboznámila prítomných členov RŠ o prebiehajúcich 

aktivitách ZŠ: 

 - od začiatku školského roka sa ZŠ zapája do rôznych súťaží športových, výtvarných, 

hudobných podľa aktuálnej ponuky. ZŠ úzko spolupracuje s materskou školou, so súkromnou 

umeleckou školou výtvarnou, ktorá má aj na ZŠ sídlo a tiež so základnou umeleckou školou 

Bojnice - hudobný odbor. Pani knihovníčka obecnej knižnice pripravila plán spolupráce a 

aktivíty s novovzniknutou knižnicou na celý rok 2024. Úspešne ZŠ spolupracuje aj s Maticou 

Slovenskou najmä pri organizácii Hviezdoslavov Kubín. Ďalej ZŠ spolupracuje so všetkými 

centrami pedagogického poradenstva a prevencie a špeciálnymi CPPP a P. V súčasnosti ZŠ 

rokuje so Súkromnou základnou umeleckou školou - tanečný odbor, nakoľko majú záujem o 

presun svojho sídla do ZŠ Koš. V škole úspešne funguje Školský parlament. 

Za MŠ p. Štorcelová oboznámila prítomných členov RŠ o prebiehajúcich aktivitách MŠ: 
- momentálne prebiehajúce aktivity sú pravidelná návšteva Obecnej knižnice, ktorá prináša 

rozvoj predčitateľskej gramotnosti prostredníctvom rozhovorov, čítania z kníh, požičiavanie 

kníh, 

- krúžok anglického jazyka a výtvarná výchova v súkromnej umeleckej škole výtvarnej, 
- pripravované podujatia na každý mesiac od januára 2024 s p. knihovníčkou. 
Dňa 12.03.2024 je naplánovaná návšteva do 1. ročníka ZŠ, kde sa deti oboznámia so školským 

prostredím aby sa pripravili na zápis do ZŠ. 
Dňa 14.03.2024 je pozvaná do MŠ pani psychologička s CPPP v Prievidzi na Testy školskej 

zrelosti. S CPPP MŠ spolupracuje po celý školský rok 2023/2024 pravidelne každý mesiac 

navštevuje MŠ logopedička. 
  
 

Zápis k bodu 5: Aktuálne problémy ZŠ a MŠ 
ZŠ sa v tomto školskom roku zapojila do Výzvy Žiadosť o nenávratný finančný príspevok v 

rámci Programu Slovensko "Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok 

na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl". Obecné zastupiteľstvo schválilo 

dofinancovanie projektu, ale táto výzvy bola ministerstvom investícií, regionálneho rozvoja a 



informatizácie SR ku dňu 21.12.2023 zrušená, s tým že podobná výzva bude zverejnená 

začiatkom roku 2024. Do dnešného dňa ešte nebola výzva zverejnená. 
Od školského roka 2025/2026 bude ZŠ musieť postupovať podľa novej kurikulárnej reformy v 

zmysle novej legislatívy (štátny vzdelávací program). Štruktúra vzdelávania bude po novom 

usporiadaná do troch do seba logicky nadväzujúcich celkov. V rámci nich sa bude 

vyhodnocovať progres žiakov, ciele a obsahy vzdelávania sa budú po novom definovať pre 

konkrétny cyklus a nie pre ročníky. Bude sa postupovať postupne, začne sa prvým ročníkom. 

1. cyklus 1 - 3 ročník, 2 cyklus 4 - 5 ročník – uzatvára sa sa primárne vzdelávanie a 3. cyklus 6 

- 9 ročník - uzatvára sa nižšie stredné vzdelávanie. Vzdelávanie nebude zadefinované pre 

jednotlivé predmety ale pre širšie oblasti vzdelávania. ZŠ sa musí začať na túto kurikulárnu 

reformu pripravovať. 
Neustále je ZŠ postihnutá nedostatkom žiakov, pomohla by individuálna bytová výstavba v 

obci, výstavba nových bytoviek, ktoré by zabezpečili prísun nových rodín a detí do obce. V 

škole je momentálne 30 žiakov s podpornými opatreniami (žiaci so špeciálnymi výchovno-

vzdelávacími potrebami), ktorí si vyžadujú prítomnosť tzv. podporných tímov (asistent učiteľa, 

školský špeciálny pedagóg a školský psychológ), čo je pre učiteľa dosť náročné. 
p. Antolová sa informovala, že či je stanovený maximálny počet takýchto žiakov na triedu, na 

čo p. riaditeľka ZŠ reagovala, že nie je. 
P. Štorcelová za MŠ informovala, že MŠ má momentálne dostatok detí, ale len niektoré 

pokračujú vo vzdelávaní na ZŠ v Koši. Od školského roku 2025/2026 už bude povinné prijať 

do MŠ 4-ročné detí. Prioritne sa prijímajú deti s trvalým pobytom v obci. Taktiež poukázala na 

potrebu výstavby bytoviek a individuálnej bytovej výstavby.   
 
 

Zápis k bodu 6: Návrhy, pripomienky, diskusia 
P. Píšová poukázala na dozor v jedálni, žiadala o pravidelný dozor, z dôvodu že niektoré deti sa 

arogantne správajú nielen k "p. kuchárkam" ale aj k niektorým mladším žiakom počas obeda. 

P. riaditeľka prisľúbila o dosledovanie a vyriešenie problému s dozorom.  
 

Zápis k bodu 7: Záver 
Predseda RŠ Adam Leitman ukončil Radu školy poďakovaním všetkým prítomným. 
 
 

Uznesenie – nebolo prijaté 
 

Zápisnicu vyhotovila: Mgr. Petra Majdanová ...................................................... 
 

Zápisnicu overili:        p. Pálešová Bibiana  ................................................. 
 

                                  p. Píšová Dagmar .............................................................. 
 

Predseda rady školy: Adam Leitman ................................................. 
 
 

 
 
 


